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Další podnět rodičů k alkoholu ve škole

Dobrý den,

Předávám podnět dalšího rodiče k alkoholu ve škole

1. Lyžařský výcvik Herlíkovice tento rok - náš kluk přijel zcela rozčarovaný (a to není útlocitné dítě) - učitelé si dávali 
pivo na svahu, večer to byl standart. Dokonce dávali fotky na FB skupinu školy s pivem v ruce.
2. Diskotéka pořádaná školou v tělocvičně - opět pili, nevím co. Kluk s kamarády odešel dřív, řekl mi, že ho to takhle 
nebaví se na ně koukat. Když jsem se ohradila druhý den k jednomu s učitelů, bylo poté důrazně dětem sděleno, že se 
jednalo o mimoškolní akci a tam se pít alkohol může, takže si děti nemají stěžovat. Na půdě školy???
3. Při hodině tělocviku v parku v pravé poledne - děti pobíhají po parku, p. u o B B M  sedí na zahrádce s kamarádkou 
a pije Radlera.

Jméno rodiče v tuto chvíli neposílám, popis dalších a dalších rodičů je obdobný.
Mám za to, že už je to dost konkrétní k řešení. A za mě je to bohužel alarmující. Považuji za zásadní a obecně 
respektovanou skutečnost, že alkohol na půdu školy nepatří.

S pozdravem

starostka 

Město Šlapanice,
Masarykovo náměstí 100/7, 664 51 Šlapanice 
tel: 533 304 310, mobil: M ĚĚm m m  
e-mail:
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Re: Další podnět rodičů k alkoholu ve škole

Děkuji za konkrétní podnět, 
prošetřím a pošlu závěry a opatření. 
.................... 
ředitel ZŠ Šlapanice

Získat Outlook pro Android
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